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Nieuwsbrief nr. 18, 11 augustus 2020 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
Beste mede Past-Rotarians, 

Voor zover wij  uit de landelijke periodieke Corona-informatie 

begrijpen is het einde van het virus nog niet in zicht. In toenemende 

mate vraagt dit veel van ons vermogen het nodige geduld op te 

blijven brengen en ons aan de regels te houden die ons op advies van 

de deskundigen worden geadviseerd. Gelukkig is het een plezierige 

bijkomstigheid dat de weersomstandigheden het velen van ons 

mogelijk maken te genieten van zon of schaduw en van de natuur. 

Mijn wens voor een ieder is: blijf gezond en hou vol! 

 

Voor zover de eigen  PR-club weer bijeen komt, natuurlijk met alle 

aandacht voor de 1.5 meter afstand, hoop ik dat de bijeenkomsten weer voor het nodige onderlinge contact 

zullen zorgen. Wij allen hebben deze afleiding nodig, naast de noodzakelijke inspiratie die het ons kan geven! 

 

Vanaf deze plaats maak ik graag melding van het feit dat, na een aantal jaren van contact-gebrek, de banden met 

de associatie van PR-clubs in Groot-Brittannië weer worden aangehaald. Mijn mail aan de Inkomend Voorzitter 

van de Associatie, als ook aan zijn voorganger, hebben geleid tot een uiterst positieve reactie hunnerzijds. In het 

verleden zijn de contacten om onduidelijke redenen verwaterd geraakt. De reacties waren van dien aard dat we 

mogen veronderstellen dat het aanhalen van de contacten op enige termijn, natuurlijk als het bezoeken van 

elkaars bijeenkomsten weer verantwoord is nadat het virus onze beide gebieden heeft verlaten, weer tot de 

mogelijkheden behoort. Natuurlijk houd ik U op de hoogte. 

 

Tenslotte, 

Het zou mooi zijn als clubs die recent weer bijeen gekomen zijn en dit met ons willen delen, van de hernieuwde 

bijeenkomsten via onze webmaster Tjeert ten Wolde, een verslag kunnen mailen. Wij zouden dit zeer 

waarderen! 

 

Met vriendelijke groeten,   

Rob van der Heijden, voorzitter Federatie 
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Op 7 juli begon CPR De Bollenstreek  weer 

met clubbijeenkomsten 

Voor het eerst sinds begin maart kwam de club met 16 van 

de 22 leden bij elkaar in de voortreffelijk ingerichte 

Engelenzaal van het stamverblijf. De meesten hielden gepaste 

afstand. Er was ook een gast (die overweegt om lid te worden). 

Alle aanwezige leden kregen de gelegenheid te melden hoe de 

afgelopen maanden zijn beleefd. Hieronder een selectie van de 

ontboezemingen (anoniem): 

 Van de tuin genoten.  

 We zijn er aardig doorheen gekomen.  

 Heerlijk in de tuin gewerkt en gefietst.  

 Mijn reis naar Japan is niet doorgegaan, ben nog steeds onbestorven weduwnaar omdat mijn vrouw nog 

niet uit Japan naar hier kan komen.  

 Heerlijke rustige tijd. Vervelende mensen mogen niet meer komen.  

 Tuinman hield ermee op, kwam goed uit, we doen alles nu zelf.  

 Zonder al die vliegtuigen kan je prima de tuin in.  

 Vond het een saaie tijd.  

 Het iedere dag ontvangen van een kettingbrief voldeed goed.  

 We zouden naar Zweden gaan, gelukkig waren we niet in de aap gelogeerd.  

 Als het langer duurt gaan we geraniums kweken en daar achter zitten.  

 Wonderlijk dat zo'n klein virusje ook de groten der aarde een lesje leert.  

 We zijn aan het wandelen geslagen op routes in de buurt.  

 We mochten niet naar ons huis in Zeeland.  

 Afstand tot kinderen en kleinkinderen was niet prettig.  

 Ik mis voetbal en kerkbezoek maar heb veel plezier van de tuin.  

 Droogbollenverkoop is heel goed geweest.  

 We waren net op tijd terug uit Portugal.  

 Vistocht naar Engeland is uitgesteld.  

 Heerlijk lege agenda, er hoeft niets.  

 De kinderen en kleinkinderen missen hun contacten.  

 Reizen naar Rusland en Australië zijn afgeblazen.  

 De kinderen zeiden al vrij snel: wij gaan de boodschappen doen, daardoor zagen we ze, van een afstand, 

vaker dan anders.  

 Ging stiekem naar de Etos en zag daar mijn schoondochter die verboden had dat ik inkopen zou doen.  

 Veel gelezen en een plek gevonden om muziek te maken met mijn band.  

 We waren aan het nadenken over een appartement maar dat veranderde snel toen we bedachten hoe naar 

het zou zijn niet meer in een tuin te kunnen werken en niets meer te klussen te hebben.  

 

Tjeert ten Wolde, webmaster  

Gebaseerd op het verslag van de bijeenkomst dat werd opgesteld door Peter van Doorne, secretaris CPR 

Bollenstreek 
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Op 14 juli had CPR Kennemerland haar herstart  
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Ook CPR Assen begon weer met clubbijeenkomsten  
Verslag van de clubbijeenkomst van 3 juni 2020 

 

Voorzitter: Harry de Ruijter 

Verslag: Joost Hauer 

Programma: Corona Ervaringen 

Aanwezig: 17 leden 

 

Programmaoverzicht: 

17 juni  Clubzaken, jaarverslagen, 

bestuurssamenstelling 

01 juli  Siemen de Jong, 

levensbericht 

 

De voorzitter heet allen hartelijk welkom 

bij deze eerste bijeenkomst na de 

Coronapauze. In goed overleg met de 

familie Van Veen is een bijeenkomst mogelijk die aan de RIVM-regels voldoet en waar een aan de 

omstandigheden aangepaste lunch wordt geserveerd. Na een drankje op het zonovergoten terras treffen we 

elkaar in de grote en goed geventileerde zaal voor de lunch en een klein programma. 

 

De voorzitter staat uitvoerig stil bij het wel en wee van enkele afwezigen. 

Dan wordt Jan Boschloo geïnstalleerd tot lid van onze Club; hij kwam 4 maart kennis maken en heeft in de 

Coronapauze besloten om lid te worden en dat is uiteraard gehonoreerd. Jan stelt zich kort voor en kondigt aan 

dat zijn levensbericht uitvoeriger zal zijn. 

De voorzitter kondigt aan dat er een aangepast jaarprogramma aankomt; we willen in de zomermaanden zoveel 

mogelijk de bijeenkomsten door laten gaan. De volgende bijeenkomst gaat over Clubzaken. De secretaris zal de 

stukken tijdig toesturen. 

 

De voorzitter refereert aan een stuk van Bas Heijne in de NRC over de Corona-pandemie. Heijne stelt vast dat 

de gevolgen nog onduidelijk zijn, maar zeker diepgaand zullen zijn: trefwoorden: banen, relaties, solidariteit, 

sterfte, wie blijft overeind en wie wordt wantrouwend, onzeker en vatbaar voor nepnieuws. 

 

Hoe de leden de Corona-tijd tot nu toe hebben beleefd is de vraag van de voorzitter. Veel ervaringen zijn al 

gewisseld tijdens het drankje vooraf op het terras; nu maakt Jan van der Struik ons deelgenoot van een 

acrostichon op de letters van Coronavirus, waarin hij zijn ervaringen heeft gegoten. De tekst staat aan het eind 

van dit verslag.  

 

De bijeenkomst wordt afgesloten met de vaststelling dat het goed was elkaar weer te ontmoeten. 

 

Tekst van Jan van der Struik: 

Corona virus: naast alle ellende, menselijk verdriet, economische en sociale gevolgen, toch iets positiefs: meer 

aandacht en hulp voor elkaar, minder vervuiling, meer rust. 

 

Acrostichon op de letters van Corona virus: 

 

Crisis, begon in China, groot land met kleine mensen, zorgde voor grote problemen 
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Over all the world, gingen we dat beleven 

Regering Mark in alle staten, zet ons totaal op slot, 1,5 meter, geen lijfelijk contact, kinderwagen fabrieken gaan 

kapot 

Oproer op vele fronten, handel stil, veel menselijk verdriet 

Nooit waren we zo in shock, zo lock down dat vergeten we never niet 

Aandacht voor elkaar geeft een warm gevoel, elkaar steunen is ons doel 

Vrij zijn blijkt nog meer een zeer groot goed, belangrijk blijft wat je ermee doet 

Informatie over Corona in overvloed, oraal of via Irma Sluis haar gebarentaal of informatie en communicatie 

via ons voortreffelijk Past Rotary-bestuur 

Rotary vrienden, hulde chapeau voor hen in dit ontmoetingsuur 

Uitzicht op het eind der Coronatijden is onze wens 

Samen zijn we sterk, duurt niet lang meer en reizen we met zijn allen in grote getale weer over de grens   

 

………………… 

Ook de club ’t Gooi kwam weer bijeen 

Ruime opstelling voor de 24 aanwezigen 

De Club van Past Rotarians ’t Gooi is op 14 juli voor het eerst weer bijeen geweest. We hadden onze 

jaarvergadering en de installatie van een nieuw lid + het gedenken van degenen die ons ontvielen in de 

afgelopen periode. Na goed overleg met ‘ons’ Restaurant konden we gebruik maken van hun grote zaal en daar 

de Corona veiligheidsvoorschriften ten volle in acht nemen. Er was zelfs een maaltijd (geen keuze, één bord dat 

veilig kon worden uitgedeeld plus een glas wijn, prima) Wij hadden ‘volle bak’,  bijna 100% attendance, slechts 

twee leden kozen er wegens kwetsbare gezondheid voor niet te komen. Hoewel de leden tijdens de lock down 

periode met elkaar verbonden bleven via het twee maal per week verschijnend ‘Klein e-mail Krantje’ (dat nu 

dus gestopt is) bleek dat het elkaar weer live zien erg belangrijk is. We gaan verder in ons oude schema van 

bijenkomsten maar dan wel steeds Corona-verantwoord. 

 

 

Barthold van den Houten,  secretaris 
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CPR Schouwen-Duiveland hervatte op 9 juli de clubbijeenkomsten in het 
5e Caisson te Ouwerkerk 

 

Aanwezig zijn 15 leden en twee aspirant-leden. 

De Museumbrasserie “Het 5
e
 Caisson” is groot genoeg om een minimale onderlinge afstand van 1,5 m te 

handhaven. 

De voorzitter begint met een overzicht van de situatie. 

“Vrienden,  

Een dieptepunt in dit clubjaar was het ruim 4 maanden niet door kunnen gaan van onze bijeenkomsten. Dit was 

het gevolg van Covid 19 een sluipmoordenaar uit het Verre Oosten. Via de media en TV werden we 

geconfronteerd met beangstigde beelden van patiënten in ziekenhuizen en verpleeghuizen. Dit longvirus maakte 

veel dodelijke slachtoffers. Ook in onze regio. Door de ernstige situatie was de regering gedwongen om alle 

activiteiten op slot te gooien. Vooral de leeftijdsgroep, waar wij duidelijk bij horen, had het zwaar te verduren. 

De onzekerheid nam toe, ook door het gedrag en houding van verschillende regeringsleiders. Gelukkig had de 

lockdown, vooral wat Nederland betreft redelijk succes. Dit leidde tot versoepeling van de gedragsregels. Mede 

ook doordat de economie sterk onder druk was komen te staan. De tijd zal ons leren of het terugdraaien van 

deze maatregelen verstandig is geweest. Het virus is wereldwijd nog steeds onder ons en kan nog niet helemaal 

effectief bestreden worden. Nog geen vaccin en nog geen medicijn.  

Voor Nederland zijn per 1 juli de coronavoorschriften versoepeld. Hopelijk is Grand café de Werf er ook klaar 

voor om weer gasten te ontvangen. In ieder geval zal men rekening moeten houden met enige fysiek 

beperkingen. 

Gedragsregels: 

1. Kom niet als je gezondheidsklachten hebt 

2. Houd je aan de 1.50 meter afstand van andere deelnemers 

3. Ontsmet je handen bij binnenkomst 

4. Iedereen neemt zittend deel aan de bijeenkomst, ook bij de borrel 

5. Lunch aan tafels van 4 personen, die ook weer 1,50 meter van elkaar staan 

6. Afrekenen persoonlijk aan de bar. 

Ik vertrouw er op dat iedereen zich aan de voorschriften zal houden, ter bescherming van je zelf en vooral ook 

voor bescherming van de medeleden.” 
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Daarna bepreekt hij het lief en leed in de club en heet de gasten welkom. 

De secretaris is blij dat zij iedereen weer in de ogen kan kijken…. 

Doordat  het bij de Werf nog niet mogelijk is bij elkaar te komen, zijn we uitgeweken naar de 5
e
 Caisson. 

(inmiddels is het bij de Werf ook weer mogelijk bijeenkomsten tot 25 personen te houden en gaat de 

Schelphoek weer open met een huurder ….???) 

Er wordt besloten om vanaf augustus het reguliere patroon weer te hervatten, op de 1
e
 en 3

e
 donderdag van de 

maand. De locatie wordt nog aangegeven. 

Vanuit de Programmacommissie zijn er twee punten: 

- Er is een uitnodiging ontvangen RC Schouwen-Duiveland. Zij zouden het leuk vinden elkaar te ontmoeten (onder 

Coronaveilige omstandigheden). De data die zij aanbieden: 28 juli, 4 of 18 augustus, 8 of 29 september, 22 of 27 oktober. 

- Vanaf augustus zouden we weer programmering kunnen instellen: voorstel op 7 augustus clubzaken. 

 

Mary Dalebout, secretaries 

……………….. 

Wie helpt de webmaster aan ontbrekende nummers van Federatie 
Nieuws en/of de Kwartaalberichten ? 
In juni gaf ik de stand van zaken wat betreft het publiceren van de officiële organen van de Federatie op de 

website. Intussen is dat proces een heel eind verder. 

Van de afdrukbare versie van de Nieuwsbrieven (2016 – heden) staan alle exemplaren op de website. 

Van Federatie Nieuws (1998 - 2016) is een groot aantal exemplaren 

toegevoegd, maar ontbreken nog de volgende:  

2011-2012 nrs. 1 en 3  

2009-2010 nrs. 1, 2 en 4  

2006-2007 nrs. 1 en 2  

2001-2002 nr. 3  

2000-2001 nr. 1  

1999-2000 nrs. 1 en 3. 

Van de Kwartaalberichten (1975 - 1998) staan alle jaargangen compleet op de website behalve de oudste: van 

1977 ontbreken de nummers 1 en 2 en de jaargangen 1976 en 1975 ontbreken geheel. 

Ik hoop dat er in de Federatie personen zijn die mij aan de ontbrekende exemplaren kunnen helpen. Dat 

moet zeker lukken voor Federatie Nieuws, maar voor de Kwartaalberichten is er denk ik alleen kans dat ze nog 

aanwezig zijn in de archieven van de oudste clubs.  

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

 


